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ΠΡΑΚΤΙΚΟ 10 / 24-08-2012 

 

Στην Αλεξανδρούπολη, σήμερα,  24 Αυγούστου 2012, ημέρα  Παρασκευή και 

ώρα 12.30, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση, η Επιτροπή Πολιτισμού-Τουρισμού, 

ύστερα από την υπ.αριθμ. οικ.ΠΕ-ΑΜΘ 532/ 21-08-2012 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου της, η οποία επιδόθηκε σε κάθε μέλος χωριστά, σύμφωνα με τις διατάξεις 

του άρθρου 177 του Ν.3852/2010.  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ : 

1. Παπακοσμάς Κωνσταντίνος, πρόεδρος 

2. Κουκουβέλα Ζουμπουλιά, τακτικό μέλος  

3. Σερεφιά Σουλτάνα, τακτικό μέλος  

4. Πατήρας Νικόλαος, τακτικό μέλος 

5. Παπαδόπουλος Κίμων, τακτικό μέλος 

6. Πέτροβιτς Δημήτριος, τακτικό μέλος  

7. Ποτόλιας Χρήστος, τακτικό μέλος  

8. Μαραγκού Γεωργία, τακτικό μέλος  

 

Σε σύνολο δεκατριών (13) μελών ήταν παρόντες εφτά ( 7) τακτικά μέλη. 

Καθήκοντα γραμματειακής υποστήριξης άσκησε η υπάλληλος της 

Περιφερειακής Ενότητας Καβάλας κα. Δαλάκα Μαρία, ύστερα από την απόφαση 

υπ.αριθμ.ΔΔ4986/16-11-2011.  

Παρόντες στην 10
η
 συνεδρίαση της Επιτροπής Πολιτισμού – Τουρισμού ήταν 

η κ. Νικολάου- Μαυρανεζούλη Γεωργία, Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. Έβρου, η κ. 

Ευαγγελία Κοσμαδάκη, διευθύντρια της Διεύθυνσης Δημόσιας Υγείας και Κοινωνικής 

Μέριμνας Π.Ε. Έβρου, ο Π.Σ. Μακρής Θανάσης και η κ.  Αλίκη Γιαννακίδου, 

δημιουργός του Εθνολογικού Μουσείου Θράκης, στους χώρους του οποίου 

συνεδρίασε η επιτροπή.  

Ο Πρόεδρος της Επιτροπής αφού διαπίστωσε απαρτία κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης,  με τα παρακάτω θέματα ημερησίας και εκτός ημερησίας διατάξεως.  

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ   

ΘΕΜΑ 1
ο
 : Συνδιοργάνωση στο πλαίσιο προγράμματος «Το τρένο του πολιτισμού» 

κουκλοθέατρου (Εισηγήτρια: κ. Κουκουβέλα) 

ΘΕΜΑ 2
ο
 : Συνδιοργάνωση στο πλαίσιο προγράμματος «Το τρένο του πολιτισμού» 

συναυλιών (Εισηγήτρια: κ. Κουκουβέλα) 

ΘΕΜΑ 3
ο
 :  Συνδιοργάνωση στο πλαίσιο προγράμματος «Το τρένο του πολιτισμού» 

θεάτρου σκιών.  (Εισηγήτρια: κ. Κουκουβέλα)  

ΘΕΜΑ 4
ο
 : Συνδιοργάνωση συναυλίας στο πλαίσιο προγράμματος «Το τρένο του 

πολιτισμού» με τη Μαρία Φαραντούρη στον αρχαιολογικό χώρο της Ζώνης από την 

Π.Α.Μ.Θ.,  την Π.Ε. Έβρου και τη ΙΘ’ ΕΠΚΑ Θράκης (Εισηγήτρια: κ. Κουκουβέλα) 

ΘΕΜΑ 5
ο
 : Συνδιοργάνωση του 13

ου
 Πανελλήνιου Ερασιτεχνικού Φεστιβάλ Θεάτρου 

Νέας Ορεστιάδας (Εισηγήτρια: κ. Κουκουβέλα) 
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ΘΕΜΑ 6
ο
 : Συμμετοχή των στελεχών της Περιφέρειας Αν. Μακεδονίας – Θράκης στο 1

ο
 

Διεθνές Σχολείου Τουρισμού «Ξενίον Άστυ», που διοργανώνεται στην Καβάλα τον 

Οκτώβριο του 2012. (Εισηγητής: κ. Παπακοσμάς)   

ΘΕΜΑ 7
ο
 :  Συνδιοργάνωση με το Δήμο Παγγαίου των εκδηλώσεων για επέτειο 100 

χρόνων (έτος 2012) από την απελευθέρωση της Ελευθερούπολης και της περιοχής του 

Παγγαίου (Εισηγητής: κ. Παπακοσμάς)   

ΘΕΜΑ 8
ο
 : Απολογισμός διοργάνωσης «Kavala Air Show 2012» - Συνδιοργάνωση και 

προτάσεις για την πραγματοποίηση του «Kavala Aır Show 2013» (Εισηγητής: κ. 

Παπακοσμάς)   

ΘΕΜΑ 9
ο
 : Συνδιοργάνωση του 8

ου
 πολιτιστικού διήμερου, 9 & 10 Νοεμβρίου 2012 της 

Θρακικής Εστίας Καβάλας και του 21
ου

 γνωμοδοτικού συμβουλίου Πανελλήνιας 

Ομοσπονδίας Θρακικών Σωματείων, που θα λάβει χώρα στις 11 Νοεμβρίου στην 

Καβάλα. (Εισηγητής: κ. Παπακοσμάς)   

ΘΕΜΑ 10
ο
 : Ανακοινώσεις -  προτάσεις.  

 

ΕΡΓΑΣΙΕΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ: 

Ο Πρόεδρος της Επιτροπής αφού διαπίστωσε απαρτία κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης,  με τα παρακάτω θέματα ημερησίας διάταξης : 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ   

ΘΕΜΑ 1
ο
 ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ :  

Συνδιοργάνωση στο πλαίσιο προγράμματος «Το τρένο του πολιτισμού» 

κουκλοθέατρου (Εισηγήτρια: κ. Κουκουβέλα) 

Το θέμα εισηγήθηκε η Π.Σ. κ. Κουκουβέλα. Ανέφερε χαρακτηριστικά ότι η  

Περιφερειακή Ενότητα Έβρου και το πρόγραμμα «Τρένο του πολιτισμού», εκτιμώντας 

την καλλιτεχνική προσφορά της κ. Κτενίδου, αλλά και την ψυχαγωγική και διδακτική 

αξία του κουκλοθέατρου, οργανώνει μια σειρά από δράσεις κουκλοθέατρου σε όλο το 

Νομό Έβρου, από 30/8/2012 μέχρι 20/10/2012. Συνολικά θα πραγματοποιηθούν 6 

παραστάσεις, οι οποίες θα συνδυαστούν με εργαστήρι κατασκευής κούκλας από 

ανακυκλώσιμα υλικά.  

Το ποσό, που προτίθεται να καλύψει η Π. Ε. Έβρου, ανέρχεται στα τρεισήμισι 

χιλιάδες ευρώ (3.500,00 €).    

 ΑΠΟΦΑΣΗ 1
η 

 

Η επιτροπή αποφάσισε ομόφωνα την στήριξη του κουκλοθέατρου στο πλαίσιο 

του προγράμματος «Το τρένο του πολιτισμού». Επίσης, ο Π.Σ. κ. Ποτόλιας τόνισε ότι 

θα πρέπει να φροντίσουν για την καλύτερη διαχείριση του πολιτιστικού προϊόντος της 

περιφέρειας.  

Η Π.Ε. Έβρου θα εισηγηθεί το θέμα στην οικονομική επιτροπή και θα καλύψει 

την δαπάνη.  
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ΘΕΜΑ 2
ο
 ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ :  

Συνδιοργάνωση στο πλαίσιο προγράμματος «Το τρένο του πολιτισμού» 

συναυλιών (Εισηγήτρια: κ. Κουκουβέλα) 

Το θέμα εισηγήθηκε η Π.Σ. κ. Κουκουβέλα, η οποία επισήμανε ότι μέσω 

αυτής της συνδιοργάνωσης η Π.Ε. Έβρου επιδιώκει να στηρίξει την προσπάθεια των 

ντόπιων μουσικών, αλλά και να δώσει την ευκαιρία στο νεανικό κοινό, και όχι μόνο, 

να ψυχαγωγηθεί και να διασκεδάσει. Γι’ αυτό προτείνεται η διοργάνωση μιας σειράς 

συναυλιών από το μουσικό σχήμα Sonic Path του Βαγγέλη Γεωργίου, που θα 

πραγματοποιηθούν σε διάφορες πόλεις του Νομού Έβρου. Το πρόγραμμα των 

συναυλιών θα περιλαμβάνει κλασικές ροκ  και ποπ επιτυχίες. 

Οι συναυλίες αυτές θα περιληφθούν στο πρόγραμμα «Τρένο του 

Πολιτισμού», που φέτος, λόγω έλλειψης προσωπικού, συνδέθηκε με το Επιχειρησιακό 

Πρόγραμμα «Ανάπτυξη ανθρώπινου δυναμικού» (πρόγραμμα κοινωφελούς 

χαρακτήρα), μέσω του οποίου έχουν προσληφθεί άτομα που εργάζονται σε αυτό. 

Η συνολική δαπάνη ανέρχεται στο ποσό των πέντε χιλιάδων οκτακοσίων 

ευρώ (5.800,00 €). Η Π.Ε. Έβρου θα καλύψει τη δαπάνη αμοιβής του συγκροτήματος, 

το κόστος αμοιβής της Α.Ε.Π.Ι. που αντιστοιχεί στην αμοιβή των καλλιτεχνών και το 

έντυπο υλικό που απαιτείται για την προώθηση των συναυλιών. 

 ΑΠΟΦΑΣΗ 2
η 

Η επιτροπή αποφάσισε ομόφωνα την στήριξη συναυλιών στο πλαίσιο του 

προγράμματος «Το τρένο του πολιτισμού». Η Π.Ε. Έβρου θα εισηγηθεί το θέμα στην 

οικονομική επιτροπή και θα καλύψει την δαπάνη.  

 

ΘΕΜΑ 3
ο
 ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ :  

Συνδιοργάνωση στο πλαίσιο προγράμματος «Το τρένο του πολιτισμού» 

θεάτρου σκιών.  (Εισηγήτρια: κ. Κουκουβέλα)  

Το θέμα εισηγήθηκε η Π.Σ. κ. Κουκουβέλα, η οποία αναφέρθηκε στο ιστορικό 

του θεάτρου σκιών με κεντρική φιγούρα τον Καραγκιόζη.  

Κατανοώντας τον κοινωνικό και ψυχαγωγικό ρόλο του Θεάτρου Σκιών, η 

Περιφερειακή Ενότητα Έβρου και το πρόγραμμα «Το τρένο του Πολιτισμού» 

συμπεριλαμβάνει στις δράσεις του την πραγματοποίηση έξι δράσεων θεάτρου σκιών 

για παιδιά όλων των ηλικιών, σε συνεργασία με το Θρακικό Θέατρο Σκιών του Γιάννη 

Βουλτσίδη, που έχει εδώ και χρόνια αφήσει τη σφραγίδα του στον καλλιτεχνικό αυτό 

τομέα και διεκδικεί επάξια το ρόλο του συνεχιστή των παλιών αυθεντικών 

καραγκιοζοπαιχτών, αλλά παράλληλα πρωτοπορεί με πρωτότυπες δράσεις, που 

συνδυάζουν το παλιό με το νέο. Καθεμία από τις προτεινόμενες δράσεις θα 

περιλαμβάνει δραματοποίηση μύθων του Αισώπου, Εργαστήρι Κατασκευής Φιγούρας 

Καραγκιόζη και παράσταση Θεάτρου Σκιών.  

Η Π.Ε. Έβρου προτίθεται να καλύψει τη δαπάνη αμοιβής των καλλιτεχνών, η 

οποία ανέρχεται στα πέντε χιλιάδες ευρώ (5.000,00 €).  
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 ΑΠΟΦΑΣΗ 3
η  

Η επιτροπή αποφάσισε ομόφωνα την στήριξη του θεάτρου σκιών στο πλαίσιο 

του προγράμματος «Το τρένο του πολιτισμού». Η Π.Ε. Έβρου θα εισηγηθεί το θέμα 

στην οικονομική επιτροπή και θα καλύψει την δαπάνη.  

 

ΘΕΜΑ 4
ο
 ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ :  

Συνδιοργάνωση συναυλίας στο πλαίσιο προγράμματος «Το τρένο του 

πολιτισμού» με τη Μαρία Φαραντούρη στον αρχαιολογικό χώρο της Ζώνης από την 

Π.Α.Μ.Θ.,  την Π.Ε. Έβρου και τη ΙΘ’ ΕΠΚΑ Θράκης (Εισηγήτρια: κ. Κουκουβέλα) 

Το θέμα εισηγήθηκε η Π.Σ. κ. Κουκουβέλα. Στην εισήγηση περιγράφεται ο 

χώρος διεξαγωγής της συναυλίας με την Μαρία Φαραντούρη που θα γίνει στις 31 

Αυγούστου 2012 και πρόκειται για τον αρχαιολογικό χώρο της Ζώνης, παλαιότερα 

γνωστός ως Μεσημβρία – Ζώνη, στα παράλια του Νομού Έβρου, ο οποίος έχει 

τεράστια ιστορική σημασία και λόγω των σπουδαίων ευρημάτων που εντοπίστηκαν 

στην ευρύτερη έκτασή του, αποτελεί εξίσου σημαντικό παράγοντα τουριστικής 

προβολής της περιοχής.  

Μέσα στο πλαίσιο της προσπάθειας για περαιτέρω ανάδειξη και αξιοποίηση 

του συγκεκριμένου αρχαιολογικού χώρου, τα τελευταία χρόνια πραγματοποιούνται 

εκεί πολιτιστικές εκδηλώσεις υψηλού επιπέδου, ενταγμένες μέσα στις πλέον 

θεσμοθετημένες από το Υπουργείο Πολιτισμού δράσεις για την Αυγουστιάτικη 

Πανσέληνο.  

Λόγω της σοβαρότητας αλλά και του υψηλού κόστους της συγκεκριμένης 

εκδήλωσης, έχει γίνει κοινή πρόταση να συνδιοργανωθεί από την Π.Α.Μ.Θ., την 

Π.Ε.Έβρου (Πρόγραμμα «Τρένο του Πολιτισμού»), και τη ΙΘ’ Ε.Π.Κ.Α. Θράκης. 

Η Π.Ε. Έβρου θα καλύψει μέρος της αμοιβής των καλλιτεχνών, δηλαδή της κ. 

Μαρίας Φαραντούρη και των συνεργατών της, καθώς και το κόστος αμοιβής της 

Α.Ε.Π.Ι. που αντιστοιχεί στο συγκεκριμένο ποσό. Η δαπάνη της Π.Ε.Έβρου αντιστοιχεί 

σε πέντε χιλιάδες τετρακόσια εικοσιπέντε ευρώ (5.425 €) και χίλια εφτακόσια (1.700 

€.), θα καλυφθούν από την Π.Α.Μ.Θ. για την αμοιβή του ηχολήπτη – φωτιστή της 

συναυλίας. 
 

 ΑΠΟΦΑΣΗ 4
η 

Η επιτροπή αποφάσισε ομόφωνα την στήριξη της συναυλίας στο πλαίσιο 

προγράμματος «Το τρένο του πολιτισμού» με τη Μαρία Φαραντούρη στον 

αρχαιολογικό χώρο της Ζώνης από την Π.Α.Μ.Θ.,  την Π.Ε. Έβρου και τη ΙΘ’ ΕΠΚΑ 

Θράκης.  

Η Π.Ε. Έβρου σε συνεργασία με τις αρμόδιες υπηρεσίες της Π.Α.Μ.-Θ. θα 

εισηγηθούν το συνολικό ποσό που αναλογεί στην Περιφέρεια Αν. Μακεδονίας – 

Θράκης για την συνδιοργάνωση της συναυλίας προς έγκριση από την οικονομική 

επιτροπή.    
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ΘΕΜΑ 5
ο
 ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ :  

Συνδιοργάνωση του 13
ου

 Πανελλήνιου Ερασιτεχνικού Φεστιβάλ Θεάτρου 

Νέας Ορεστιάδας (Εισηγήτρια: κ. Κουκουβέλα) 

Το θέμα εισηγήθηκε η Π.Σ. κ. Κουκουβέλα, η οποία ανέφερε ότι το 

Πανελλήνιο Φεστιβάλ Ερασιτεχνικού Θεάτρου Νέας Ορεστιάδας, που διοργανώνεται 

εδώ και χρόνια από το Θεατρικό Εργαστήρι Νέας Ορεστιάδας ΔΙΟΝΥΣΟΣ, είναι ένας 

καταξιωμένος πολιτιστικός θεσμός, που αναδεικνύει την περιοχή, καθώς προσελκύει 

κάθε χρόνο μεγάλο αριθμό επισκεπτών και συμβάλλουν στην πολιτιστική 

αναβάθμιση, αλλά και την τουριστική ανάπτυξη του Νομού Έβρου. 

Φέτος η 13
η
 διοργάνωση του Φεστιβάλ πρόκειται να πραγματοποιηθεί από 2 

- 9 Σεπτεμβρίου 2012. Η συνολική δαπάνη ανέρχεται στο ποσό των πέντε χιλιάδων και 

δέκα ευρώ (5.010,00 € ) για την κάλυψη εκτυπώσεων και διαμονής σε ξενοδοχείο της 

κριτικής επιτροπής, του παρουσιαστή Αλέξη Κωστάλα και άλλων επίτιμων 

καλεσμένων 

 ΑΠΟΦΑΣΗ 5
η 

Η επιτροπή αποφάσισε ομόφωνα την στήριξη του 13
ου

 Πανελλήνιου 

Ερασιτεχνικού Φεστιβάλ Θεάτρου Νέας Ορεστιάδας.  Η Π.Ε. Έβρου θα εισηγηθεί το 

θέμα στην οικονομική επιτροπή και θα καλύψει την δαπάνη.  

 

ΘΕΜΑ 6
ο
 ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ :  

Συμμετοχή των στελεχών της Περιφέρειας Αν. Μακεδονίας – Θράκης στο 1
ο
 

Διεθνές Σχολείου Τουρισμού «Ξενίον Άστυ», που διοργανώνεται στην Καβάλα τον 

Οκτώβριο του 2012. (Εισηγητής: κ. Παπακοσμάς)   

Το θέμα εισηγήθηκε ο πρόεδρος της επιτροπής, ο οποίος τόνισε ότι ο 

τουρισμός, είναι ένας κλάδος που ο ίδιος ως θεματικός Αντιπεριφερειάρχης, αλλά και 

όλοι εκείνοι που συμμετέχουν με οποιονδήποτε τρόπο στην Επιτροπή αυτή, τον έχουν 

θέσει σε υψηλή προτεραιότητα, προσδοκώντας στην ανάπτυξή του και στην 

μεγαλύτερη συμβολή του στην αναπτυξιακή προοπτική της Περιφέρειάς.  

Την τελευταία 10ετία, μέσω των κοινοτικών προγραμμάτων έχουν διατεθεί 

οικονομικοί πόροι, ενώ μέχρι σήμερα, τόνισε ότι όλοι έχουν καταβάλει πολλές 

προσπάθειες και κόπο για την αύξηση της επισκεψιμότητας στη Περιφέρεια Α.Μ.-Θ..  

Ο Τουρισμός, είναι ένας τομέας της οικονομίας, που στηρίζεται πρώτιστα 

στους ανθρώπους και στην ανθρώπινη παροχή υπηρεσιών. Γι’ αυτό το ανθρώπινο 

(αιρετό και υπαλληλικό) δυναμικό, που για λογαριασμό της Περιφέρειάς μας 

διαμορφώνει τουριστική πολιτική και χειρίζεται τα αντίστοιχα κονδύλια,  πρέπει να 

είναι πάντα ενήμερο για τις εξελίξεις, τις νέες τάσεις και τα σύγχρονα επιστημονικά 

εργαλεία. 

Θα ήταν πολύ ουσιαστικό, να συμμετέχουν μαζί με τον ιδιωτικό τομέα, σε μία 

κοινή προσπάθεια κατάρτισης,  μέσα από κοινές και παράλληλες θεματικές ενότητες 

που διαπραγματεύονται τις σύγχρονες ανάγκες της τουριστικής αγοράς, 

εξειδικεύοντας όμως το περιεχόμενό τους στα δύο διαφορετικά ακροατήρια 

(δημοσίου και ιδιωτικού τομέα).  

Το προφίλ του πρώτου «Διεθνούς σχολείου τουρισμού» «ΞΕΝΙΟΝ ΑΣΤΥ», που 

οργανώνεται στην Περιφέρειά μας, στην Καβάλα, στις 19, 20 και 21 Οκτωβρίου,  δίνει 
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την ευκαιρία αυτή στους ανθρώπους της Αυτοδιοίκησης, με μία προσέγγιση που για 

πρώτη φορά γίνεται στην Ελλάδα, και επιλέχθηκε γι’ αυτό η Περιφέρειά μας.(υπήρξε 

σχετική πρόταση από τους διοργανωτές που έχει κατατεθεί στον Περιφερειάρχη και 

στον Θεματικό Αντιπεριφερειάρχη Πολιτισμού – Τουρισμού.  

Επίσης, ο πρόεδρος της επιτροπής πρότεινε την συμμετοχή στελεχών της 

περιφέρειας σε εξειδικευμένα σεμινάρια εξ αποστάσεως εκπαίδευσης, τα οποία 

διοργανώνονται από το Πανεπιστήμιο Αιγαίου, υπό την αιγίδα του Συνδέσμου 

Ελληνικών Τουριστικών Επιχειρήσεων (Σ.Ε.Τ.Ε.) (http://etem.aegean.gr/dlseminars ) 

και είναι τρίμηνης διάρκειας.  

Οι τέσσερις κύκλοι σπουδών, που εντάσσονται τα σεμινάρια θα βοηθήσουν τα 

αιρετά στελέχη της περιφέρειας, τους υπαλλήλους και τους εκπαιδευόμενους της 

Περιφέρειας, που επιθυμούν, να καταρτιστούν.  

 ΑΠΟΦΑΣΗ 6
η  

Εγκρίθηκε ομόφωνα από τα μέλη της επιτροπής η συμμετοχή στα δυο 

εκπαιδευτικά προγράμματα. 

 Οι αρμόδιες υπηρεσίες της Περιφέρειας, όπως και η Γενική Διεύθυνση Δια 

Βίου Μάθησης, Εμπορίου και Τουρισμού θα εισηγηθεί στην οικονομική επιτροπή τα 

δυο σχετικά αιτήματα για την εκπαίδευση των αιρετών, των υπαλλήλων, αλλά και των 

εκπαιδευόμενων της περιφέρειας. Το ακριβές ποσό συμμετοχής θ’ οριστεί με βάση τα 

άτομα που θα αιτηθούν να συμμετάσχουν.   

 

ΘΕΜΑ 7
ο
 ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ :  

Συνδιοργάνωση με το Δήμο Παγγαίου των εκδηλώσεων για επέτειο 100 

χρόνων (έτος 2012) από την απελευθέρωση της Ελευθερούπολης και της περιοχής 

του Παγγαίου (Εισηγητής: κ. Παπακοσμάς)   

Το θέμα εισηγήθηκε ο πρόεδρος της επιτροπής, ο κ. Παπακοσμάς, ο οποίος 

ανέφερε ότι οι εκδηλώσεις εντάσσονται σ’ ένα γενικότερο πλαίσιο αντίστοιχων 

διοργανώσεων για την ευρύτερη περιοχή, η οποία θα πρέπει να στηρίζεται, καθώς 

πέραν των εκδηλώσεων απόδοσης τιμών και μνήμης είναι υψηλής 

ανταποδοτικότητας σε ιστορικό, κοινωνικό και εκπαιδευτικό κυρίως επίπεδο, 

συμβάλλοντας στην προβολή του τόπου αυτού σε δυνητικούς επισκέπτες από το 

εσωτερικό και το εξωτερικό. 

Χαρακτηριστικά ο πρόεδρος ανέφερε ότι η διοργάνωση αυτή ξεκίνησε από τον 

Δήμο Παγγαίου με αφορμή τα 100 χρόνια από την απελευθέρωση της 

Ελευθερούπολης και της περιοχής του Δήμου Παγγαίου από τον Οθωμανικό ζυγό  και 

της ενσωμάτωσης της στον Ελληνικό κορμό μια σειρά από εκδηλώσεις, οι οποίες 

στοχεύουν στην αφύπνιση της ιστορικής μνήμης, ενώ παράλληλα αποτελεί σημείο 

αναφοράς για την καταγραφή άγνωστων μέχρι σήμερα σελίδων της ιστορίας, τόσο για 

το Μακεδονικό Αγώνα, όσο και για τους Βαλκανικούς Πολέμους στην περιοχή του 

Παγγαίου.  

 Οι εκδηλώσεις ήδη έχουν ξεκινήσει από την 1
η
 Απριλίου με τα αποκαλυπτήρια 

μνημείων στο Σιδηροχώρι, τα Δωμάτια, την Εξοχή και το Παλαιοχώρι του Δήμου 

Παγγαίου. Θα κορυφωθούν τον Οκτώβριο, με τις κεντρικές εκδηλώσεις για την 
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απελευθέρωση της Ελευθερούπολης και του Παγγαίου, στις οποίες έχουν προσκληθεί 

ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας και ο Αρχιεπίσκοπος Αθηνών και πάσης Ελλάδος.  

 Ύστερα από εισήγηση του Δήμου Παγγαίου ζητείται να συνδιοργανωθούν οι 

σχετικές εκδηλώσεις με το ποσό των δώδεκα χιλιάδων ευρώ (12.000 €). Το συνολικό 

ποσό του εορτασμού των 100 χρόνων από την απελευθέρωση ανέρχεται στις τριάντα 

πέντε χιλιάδες ευρώ σύμφωνα με τον προϋπολογισμό του Δήμου Παγγαίου.  

 ΑΠΟΦΑΣΗ 7
η 

Εγκρίθηκε ομόφωνα από τα μέλη της επιτροπής η συνδιοργάνωση της 

Περιφέρειας στην υλοποίηση αυτής της ενέργειας. Η Π.Ε. Καβάλας θα εισηγηθεί στην 

οικονομική επιτροπή το σχετικό αίτημα και το ακριβές ποσό συμμετοχής.    

 

ΘΕΜΑ 8
ο
 ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ :  

Απολογισμός διοργάνωσης «Kavala Air Show 2012» - Συνδιοργάνωση και 

προτάσεις για την πραγματοποίηση του «Kavala Aır Show 2013» (Εισηγητής: κ. 

Παπακοσμάς)   

Ο πρόεδρος της επιτροπής παρουσίασε συνοπτικά τα αποτελέσματα των δυο 

αεροπορικών διοργανώσεων, που έγιναν στην Καβάλα τον Ιούνιο του 2011 και τον 

Ιούνιο του 2012. Τόνισε μάλιστα ότι αυτού του είδους η διοργάνωση δημιουργεί 

εξαιρετικές συνθήκες για να καθοριστούν τα κριτήρια εκείνα που θα αποτελέσουν την 

βάση θεμελίωσης μιας αυτοδύναμης και ανεξάρτητης Αεροπορικής Διοργάνωσης 

“Kavala Air Show” διεθνούς εμβέλειας και κύρους δημιουργώντας έτσι μία νέα 

πλατφόρμα αναπτυξιακών επιλογών για την περιοχή. Είπε ότι ο επιχειρησιακός 

διευθυντής της οργάνωσης Παναγιώτης Γεωργιάδης κατέθεσε στο γραφείο του 

αναλυτικό απολογισμό των διοργανώσεων και πρόταση για το μέλλον.  

Ο πρόεδρος της επιτροπής τόνισε ότι η αμφιθεατρική θέση της Καβάλας δίνει 

την δυνατότητα να παρακολουθήσει ένα μεγάλο πλήθος πολιτών το υπερθέαμα από 

διαφορετικές μεριές. Οι επιχειρήσεις εστίασης, αναψυχής και διαμονής μπορούν να 

επωφεληθούν σημαντικά, ενώ με την κατάλληλη προβολή μπορεί το γεγονός να 

αποτελέσει πόλο έλξης τουριστών από το εσωτερικό και το εξωτερικό.  

Από πλευράς των διοργανωτών ο θεσμός αυτός θεμελιώνει ένα πνεύμα 

συνεργασίας και συνένωσης δυνάμεων σε ένα κοινό σκοπό με τις οικονομικότερες 

επενδυτικές συνθήκες και ισχυρά ανταποδοτικά οφέλη σε ένα εξαιρετικά δυσμενές 

περιβάλλον στην τρέχουσα χρονική περίοδο. 

Για την διοργάνωση του τρίτου Kavala Air Show 2013, που συμπίπτει 

χρονολογικά με τα εκατό (100) χρόνια απελευθέρωσης της Καβάλας, απαιτείται 

άμεση απόφαση  στήριξης αυτού, ώστε να γίνουν οι κατάλληλες διεργασίες, όπως ο 

ορισμός της τελικής ημερομηνίας διεξαγωγής μέσα στον Ιούνιο 2013, να κλειστούν οι 

συμφωνίες με τα ακροβατικά σχήματα και να δοθεί έμφαση σε μια τουριστική 

προβολή του γεγονότος. Παράλληλα δρομολογείται η διοργάνωση ενός διεθνούς 

αεροπορικού συνεδρίου στην πόλη της Καβάλας.  

Σύμφωνα με τον υπό κατάρτιση προϋπολογισμό ένα ικανό ποσό φτάνει στα 

εκατόν δέκα χιλιάδες ευρώ (110.000€), εκ των οποίων κάποια μπορούν να καλυφθούν 

είτε με ίδια κεφάλαια των φορέων είτε μέσω χορηγιών. 
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 Η κάλλιστη λύση για την διοργάνωση είναι η δημιουργία ενός εταιρικού 

σχήματος μέσω προγραμματικής σύμβασης, ώστε να επιτευχθεί η καλύτερη 

διαχείριση της οργάνωσης, διαχείρισης χορηγιών, προβολής και επιχειρησιακού 

συντονισμού.  

Ο Π.Σ., κ. Παπαδόπουλος Κίμων τόνισε ότι η διοργάνωση αποτελεί σημαντικό 

στοιχείο προβολής της περιοχής μια και υπάρχει αύξηση της επισκεψιμότητας 

ιδιωτικών αεροπλάνων και πληρωμάτων λόγω του γεγονότος.    

 ΑΠΟΦΑΣΗ 8
η 

Εγκρίθηκε ομόφωνα από τα μέλη της επιτροπής η συνδιοργάνωση με άλλους 

φορείς της Καβάλας του τρίτου Kavala Air Show 2013. Η Π.Ε. Καβάλας θα εισηγηθεί το 

σχετικό αίτημα προς την οικονομική επιτροπή το ακριβές ποσό της συμμετοχής της 

Περιφερειακής Αυτοδιοίκησης ανάλογα με τις ανάγκες που θα προκύψουν σε 

συνεργασία με τους άλλους φορείς. 

 

ΘΕΜΑ 9
ο
 ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ :  

Συνδιοργάνωση του 8
ου

 πολιτιστικού διήμερου, 9 & 10 Νοεμβρίου 2012 της 

Θρακικής Εστίας Καβάλας και του 21
ου

 γνωμοδοτικού συμβουλίου Πανελλήνιας 

Ομοσπονδίας Θρακικών Σωματείων, που θα λάβει χώρα στις 11 Νοεμβρίου στην 

Καβάλα. (Εισηγητής: κ. Παπακοσμάς)   

 

Ο πρόεδρος της επιτροπής Πολιτισμού – Τουρισμού παρουσίασε το ιστορικό 

της Θρακικής εστίας και την πρόταση συνδιοργάνωσης εκδηλώσεων.  

 Συγκεκριμένα στις 9 & 10 Νοεμβρίου 2012 θα διοργανωθεί το 8
ο
 πολιτιστικό 

διήμερο στην πόλη της Καβάλας, το οποίο θα είναι αφιερωμένο στα πρώτα σαράντα 

χρόνια της Θρακικής Εστίας. Επίσης, στις 11 Νοεμβρίου θα φιλοξενηθεί στη πόλη της 

Καβάλας το 21
ο
 Γνωμοδοτικό Συμβούλιο της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Θρακικών 

Σωματείων (Π.Ο.Θ.Σ.).  

 Και οι δυο εκδηλώσεις θα πραγματοποιηθούν στο Αμφιθέατρο της 

Περιφερειακής Ενότητας Καβάλας, θα έχουν είσοδο ελεύθερη για όλους τους πολίτες 

και θα συμβάλλουν στην πολιτιστική και τουριστική προβολή της Καβάλας και της 

ευρύτερης περιοχής.  

 Το συνολικό ποσό της παρούσας εκδήλωσης ανέρχεται στις δώδεκα χιλιάδες 

ευρώ και ζητούν μέρος των δαπανών να καλυφθεί από την Περιφέρεια, ενώ το 

υπόλοιπο ποσό θα καλυφθεί από ιδίους πόρους και χορηγούς.  

 ΑΠΟΦΑΣΗ 9
η 

Εγκρίθηκε ομόφωνα από τα μέλη της επιτροπής η υλοποίηση αυτής της 

ενέργειας. Η Π.Ε. Καβάλας θα εισηγηθεί στην οικονομική επιτροπή το σχετικό αίτημα 

και το ακριβές ποσό συμμετοχής.   
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ΘΕΜΑ 10
ο
 : Ανακοινώσεις -  προτάσεις.  

 Κατά την διάρκεια της συνεδρίασης συζητήθηκαν διάφορα θέματα και 

τονίστηκε ότι θα πρέπει να δίνεται έμφαση στην ανάδειξη της πολιτιστικής 

κληρονομιάς και να προωθηθεί η γαστρονομία και τα τοπικά προϊόντα κάθε περιοχής 

ως μέσο και τρόπος προβολής της Περιφέρειας μας. Ειδικά για την Π.Ε. Έβρου 

συζητήθηκε η δυνατότητα στήριξης δράσεων, πολιτιστικών συλλόγων, 

αγροτοτουριστικών συνεταιρισμών, ομάδων παραγωγών κ.α. φορέων που παράγουν, 

συσκευάζουν, αλλά και προωθούν προϊόντα αλλά και τοπικές γαστρονομικές γεύσεις. 

Ο Π.Σ. κ. Ποτόλιας εξέφρασε τις αμφιβολίες για την επιτυχία προώθησης των τοπικών 

προϊόντων, όταν ήδη υπάρχει ένα κύκλωμα ισχυρό, που προωθεί προϊόντα μεγάλων 

αλυσίδων.  

 

 Στο σημείο αυτό λύεται η σύσκεψη και το παρόν πρακτικό υπογράφεται ως 

ακολούθως : 

 Ο Πρόεδρος της Επιτροπής 

    Πολιτισμού –Τουρισμού 

 

Παπακοσμάς Κωνσταντίνος 

 

 

 

Τα Μέλη  

Κουκουβέλα Ζουμπουλιά, τακτικό μέλος  

Σερεφιά Σουλτάνα, τακτικό μέλος  

Πατήρας Νικόλαος, τακτικό μέλος 

Παπαδόπουλος Κίμων, τακτικό μέλος 

Πέτροβιτς Δημήτριος, τακτικό μέλος  

Ποτόλιας Χρήστος, τακτικό μέλος  

Μαραγκού Γεωργία, τακτικό μέλος  

 

 

 

 


